Bio-Energy Pavilion 2025 // 30. Oktober – 01. November 2025

Die Indian Biogas Association (IBA) organisiert in Partnerschaft mit dem Fachverband Biogas e.V. den "Bio-Energy Pavilion 2025" auf der Renewable Energy India Expo, Greater Noida, Indien, vom 30. Oktober – 01. November 2025.
Auf der Veranstaltung werden über 10.000 Fachbesucher erwartet und somit stellt diese eine hervorragende Plattform für Wachstum, Zusammenarbeit und Wissensaustausch im Bereich der Bio-Energie dar. Besucher können sich auf Produktpräsentationen, Netzwerkmöglichkeiten, Konferenzen und den direkten Austausch mit Branchenführern freuen.
Mitglieder des Fachverbandes Biogas e.V. erhalten einen Rabatt von 5%.
Info und Anmeldung:  Bio-Energy Pavilion 2025 - Indian Biogas Association

Bio-Energy Pavilion 2025 // 30 October – 1 November 2025

The Indian Biogas Association (IBA) is organizing the "Bio-Energy Pavilion 2025" at the Renewable Energy India Expo, Greater Noida, India, from 30 October – 1 November 2025 in partnership with the German Biogas Association.

The event is expected to attract over 10,000 professional visitors, making it an excellent platform for growth, collaboration, and knowledge exchange in the bio-energy sector. Attendees can look forward to product presentations, networking opportunities, conferences, and direct interactions with industry leaders.

Members of the German Biogas Association receive a 5% discount.

Info and registration: Bio-Energy Pavilion 2025 - Indian Biogas Association
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